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THREE DIMENSIONAL JIGSAW PUZZLE » PUZZLE A TROIS DIMENSIONS

IMPORTANT NOTICE

All pieces with red dots are not part of your PUZZ-3D. You should set these red
pieces aside while you attempt your 3 dimensional adventure. CAREFUL!!!
Some unmarked pieces do sometimes remain interlocked with the red dot
pieces. A quick check on the under side to see if there are skeleton cuts would
be most prudent.

HELPFUL HINTS

-Increased handling of your PUZZ-3D does create static cling. Keep an eye on
vour surroudings and your sleeves while you are working.

-Household pets are very much attracted to this NON-TOXIC foam. They love
to play with individual pieces.

-Although Wrebbit Inc. guarantees the quality of it’s products, our Customer
Service Department is there to help you in any way needed.

-Certain wall parts may be set at different positions without affecting the final
result.

-Should anything happen to a piece of your PUZZ-3D, do not be discouraged.
Simply send us this technical drawing with the area circled where the problem
is occuring. Do not forget to write down your name and address along with
your telephone number. Please also specify the color of your foam. Within 4 or
5 weeks, you will receive the required piece(s).

Send all request to:

AVIS IMPORTANT

-Les piéces avec des points rouges ne font pas partie de votre PUZZ-3D.
Toutefois, certains morceaux du puzzle peuvent demeurer attachés a ces
piéces. Pour plus de prudence, nous vous conseillons de les mettre de coté
jusqu'a ce que le puzzle soit complété.

-La manipulation de votre PUZZ-3D peut créer de la statique. Soyez vigilant(e)
car des piéces peuvent adhérer a vos vétements lors de la construction.

-Evitez de les mettre i la portée des animaux domestiques car ils adorent
mordre ces piéces de mousse NON-TOXIQUE.

-Nous garantissons la qualité de notre produit PUZZ-3D. Par contre, si vous
rencontrez certains problémes avec les piéces de votre puzzle, n hésitez pas d
communiquer avec nous en décrivant le plus clairement possible votre
probléme. Nous vous suggérons de nous expédier le dessin technique en
encerclant la partie concernée.

-Certaines facettes peuvent se positionner a plus d'un endroit sans pour autant
affecter le résultat final.

-Prenez soin de bien inscrire vos noms, adresse et numéro de téléphone pour
le retour de vos piéces manquantes. Veuillez aussi spécifier la couleur de la
mousse de votre PUZZ-3D. Prévoyez un délai de 4 4 5 semaines.

Envoyez toutes réclamations a:

CANADA: USA.:

Wrebbit Inc. Wrebbit Inc.
Customer Service Customer Service
PO Box 504 PO Box 1714
Station Youville Champlain, NY
Montreal, Que. U.S.A.

HZP 2W1

12919-1714

CANADA: USA.:

Wrebbit Inc. Wrebbit Inc.

Service a la clientele Customer Service

Case Postale 504, PO Box 1714

Station Youville Champlain, NY

Montréal, Qué. U.S.A.

H2P 2W1 12919-1714 TECH-SHEET-101




